
Záznam č. 2/2021 z jednání Školské rady Sportovního gymnázia Plzeň 

ze dne 10. června 2021 

 

Přítomni:   

doc. PaedDr. Ilona Mauritzová, Ph.D. – hejtmanka Plzeňského kraje, zástupce za zřizovatele  

Ing. Libor Picka – zastupitel Plzeňského kraje, zástupce za zřizovatele   

MUDr. Pavel Trůka – za zákonné zástupce žáků NG 

JUDr. Tomáš Tesař, Ph.D. – za zákonné zástupce žáků VG 

p. Jiří Dolejš – za zástupce pedagogů SG  

Mgr. Gabriela Egersdorfová – za zástupce pedagogů SG 
 

Přizvaní hosté:  

Mgr. Milena Majerová – ředitelka školy 

Mgr. Lukáš Lintimer – vedoucí trenér pro sportovní přípravu 

 

Omluveni: - 

 

Zahájení jednání školské rady, přivítání všech zúčastněných a představení nových členů rady 

ředitelkou školy Mgr. Milenou Majerovou  

 

Školská rada projednala následující body: 

 

1. Volby do školské rady  

Ředitelka školy Mgr. Milena Majerová informovala o volbě nových členů do školské rady 

gymnázia. Nově zvolená školská rada bude pracovat ve tříletém volebním období, které 

začíná dnem prvního jednání, tj. dne 10. června 2021. Dne 25. května 2021 proběhly volby za 

zákonné zástupce nezletilých žáků a zletilých žáků SG. Zástupcem za nižší gymnázium se stal 

MUDr. Pavel Trůka (zákonný zástupce žákyně V. Trůkové, Sekunda A). Zástupcem za vyšší 

gymnázium byl zvolen JUDr. Tomáš Tesař, Ph.D. (zákonný zástupce žákyně K. Tesařové,  

budoucí Kvinta). Za zřizovatele školy byli do školské rady jmenováni paní hejtmanka 

Plzeňského kraje doc. PaedDr. Ilona Mauritzová, Ph.D. a zastupitel Plzeňského kraje Ing. 

Libor Picka. Dne 3. prosince 2020 se konaly volby za zástupce pedagogů. V dalším volebním 

období budou ve školské  radě pracovat Mgr. Gabriela Egersdorfová a pan Jiří Dolejš.  

 

- Zvolení nového předsedy ŠR – jednohlasně zvolen pan Ing. Libor Picka – zástupce 

zřizovatele. 

- Zapisovatelkou byla zvolena Mgr. Gabriela Egersdorfová – zaměstnanec SG.  

- Noví členové byli seznámeni s jednacím řádem školské rady a odsouhlasili jeho znění. 

Jednací řád bude členům zaslán v příloze tohoto záznamu z jednání. 

 

2. Mgr. Lukáš Lintimer informoval školskou radu o memorandu o spolupráci, které 

uzavřelo SG s Národním badmintonovým centrem v Plzni a které umožňuje 

reprezentantům – žákům SG skloubit sport a studium. 

 



3. Mgr. Lintimer informoval členy školské rady o vzájemné spolupráci gymnázia s nově 

vzniklou Regionální golfovou akademií PK. Zástupci golfové akademie pan Keltyčka 

a pan Mergl nabídli SG prezentaci golfu pro žáky prvních ročníků a třídy Prima. 

 

4. Různé: 

  

- Projekt výstavby atletického tunelu – stav k 10. 6. 2021.  

Zástupci sportovního gymnázia jsou na žádost PK již zváni na kontrolní dny. Vedoucí trenér 

Mgr. Lintimer informoval školskou radu o nově vzniklých problémech v projektové přípravě, 

které mohou výrazně komplikovat stavbu atletického tunelu. 

 

Z důvodu nově vzniklých problémů v projektové přípravě atletického tunelu žádá školská 

rada SG, aby byla ještě zvážena a přehodnocena pravděpodobně předčasně podaná Žádost o 

zrušení původního stavebního povolení, která respektovala některá projektová řešení zadání 

stavby atletického tunelu, s nimiž mají autoři nového projektu problémy a jež se mohou 

negativně projevit při schvalování projektové dokumentace. 

 

- Paní hejtmanka doc. PaedDr. Ilona Mauritzová, Ph.D. informovala členy rady o záměru 

představovat pravidelně v tištěném měsíčníku Plzeňský kraj a na FB profilu Plzeňského 

kraje talentované a významné žáky a sportovce Sportovního gymnázia Plzeň, které může 

školská rada doporučit.  

   

 

 

 

V Plzni dne 11. června 2021          

 

 Zapsala: Mgr. Gabriela Egersdorfová 


